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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:1035 Nyttan med sms-utskicket

I regeringens pressmeddelande om sms-utskicket till 22 miljoner 
mobilabonnemang uttryckte statsrådet Damberg följande: ”Det är angeläget att 
hela befolkningen får relevant information om vad som gäller för att kunna 
bidra till att minska smittspridningen.” 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad bestod ”den relevanta informationen” av, och bedömer statsrådet att 
kostnaderna för utskicket motsvarade nyttan?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-16
Besvaras senast
2020-12-30


